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Zápis č. 3/2009 
ze schůze VV RS ČSTV Jihlava 

 

 
 

 
 
1. Úvodní slovo předsedajícího a schválení programu jednání 

Předsedající RS ČSTV Jihlava v úvodu přivítal přítomné členy VV a všechny 
seznámil s programem jednání. Program jednání VV RS ČSTV Jihlava byl všemi přítomnými 
schválen v podobě, v jaké byl předložen předsedajícím RS ČSTV Jihlava.  

 
2. Zpráva předsedy RS ČSTV Jihlava 

Předseda RS ČSTV Jihlava podal tyto úvodní informace ze sportovního prostředí: 
• Informace z VH v Nymburce 18. 4. 2009 - zhodnocení situace ve financování ČSTV a 

vliv této situace na stabilitu ČSTV. 
• Informace ze schůzky s hejtmanem kraje Vysočina panem Běhounkem ohledně 

podpory sportu ze strany kraje Vysočina. Připravený materiál k vícezdrojovému 
financování sportu je v současné době připomínkován příslušným odborem KÚ kraje 
Vysočina. Bylo dohodnuto, že po připomínkování se uskuteční další kolo jednání. 

• V dubnu ani v květnu nebyla svolána komise pro sport a volný čas.  
• Informace ze sportovního prostředí – zahájení seriálu Běžec Vysočiny, konala se VH 

OFS Jihlava a výroční schůze OSLH Jihlava, kde byl předán pohár pro vítěze OP 
Jihlavska pro tým HAS Jihlava.  
 

3. Zpráva ing. Holuba 
• Kontrola závěrů a usnesení 
Usnesení č. 4 – 5/2009 –  splněno.  
 
 

Program: 
1. Úvodní slovo předsedajícího a schválení 

programu jednání 
2. Zpráva předsedy RS ČSTV Jihlava 
• Informace ze sportovního prostředí 
3. Zpráva ing. Holuba 
• Kontrola usnesení 
• Ekonomika RS ČSTV Jihlava 
• Příprava 21. VH RS ČSTV Jihlava 
• Investiční program ČSTV pro rok 2010 
• Návrh na rozdělení na rozdělení státní dotace 

na údržbu TVZ pro rok 2009 
4. Informace z jednání Všesportovního kolegia 

kraje Vysočina 
5. Diskuse, závěr a usnesení 
 

Datum konání: 7. května 2009 v 15,00 hod., ukončení v 16,05 hod. 
Místo konání:  Jihlava, zasedací místnost RS ČSTV Jihlava 
Předsedající:  Jiří Šmrha – předseda RS ČSTV Jihlava 
Zapisovatel:  ing. Holub Vítězslav – ředitel  RS ČSTV Jihlava 
Přítomni: Jiří Šmrha, Svoboda Jaroslav, ing. Doležal Josef, Mgr. Havlík Jiří, 

Birnbaum Robert, Skočdopole Jindřich, Miroslav Vrzáček 
  
Omluveni: Háj Martin 
Procentuální vyjádření: 87,5  %,  RVV byl usnášení schopný 
 

Předložené materiály: 
1. Hospodaření za leden – duben 2009 
2. Požadavky na údržbu TVZ 2009 (rozesláno 

v předstihu) 
3. Návrh na rozdělení státní dotace na údržbu 

2009 (rozesláno v předstihu) 
4. Upravený návrh rozpočtu stř. 1 – Aparát na rok 

2009 
5. Zpráva revizní komise RS ČSTV Jihlava z 6. 

dubna 2009 
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• Ekonomika RS ČSTV Jihlava 
Čerpání rozpočtu aparát 2009 – plánovaný rozpočet aparátu na rok 2009 činí celkem 918 
tis. Kč. Vyčerpáno je 31,9 % tj. 293 222,97 Kč. Některé položky rozpočtu vykazují kvartální 
překročení. Položka spotřeby PHM je již téměř vyčerpána 92,6 % (zde se však promítají 
náklady, které budou přefakturovány 2x ročně ostatním subjektům a bude tudíž daleko nižší), 
položka opravy a udržování je již přečerpána 113 % (tato položka nejde plánovat, protože 
služební auto je v provozu již 8 rok a náklady na opravy nelze odhadnout), také položka 
ostatních služeb již vykazuje téměř 60 % čerpání. Zde se jedná o předplatné, aktualizace 
účetního programu Pohoda a programu Zákon, které se promítají do účetnictví dlouhodoběji. 
Ostatní položky jsou čerpány v souladu s plánovaným rozpočtem, případně došlo k úspoře. 
Příjmová část rozpočtu se oproti minulému roku vyvíjí méně příznivě v položkách přijatých 
úroků, kde za 4 měsíce získalo RS ČSTV Jihlava pouze 3 tis. Kč. Příjmy z ČSTV byly ve výši 
710,5 tis. Kč (tj. 79 % rozpočtu aparátu).  
 
Byla podána zpráva z jednání revizní komise RS ČSTV Jihlava, které se konalo 6. dubna 
2009. Součástí předložených materiálů pro jednání VV je i zápis revizní komise, která 
konstatuje, že u obdržených příspěvků a dotací z ČSTV byly dodržena jejich účelovost a dále 
doporučuje VH RS ČSTV Jihlava rozdělení hospodářského výsledku RS ČSTV Jihlava. 
 
• Příprava 21. VH RS ČSTV Jihlava 
Byl předložen návrh materiálu pro jednání VH RS ČSTV Jihlava pro rok 2009. Tento 
podrobný materiál mapuje celý vývoj financování sdružených subjektů RS ČSTV Jihlava od 
roku 2006. Popisuje kontrolu plnění usnesení 20. VH RS ČSTV Jihlava a také popisuje plnění 
Programu rozvoje tělesné výchovy a sportu RS ČSTV Jihlava. Zároveň předkládá návrhy na 
rozdělení finančních prostředků pro rok 2009. Bylo dohodnuto, že tento materiál bude ihned 
vyvěšen na webových stránkách RS ČSTV Jihlava a v tiskové podobě bude TJ a SK 
předkládán před jednáním VH. Řídícím VH byl schválen Jindřich Skočdopole. 
 
• Investiční program ČSTV pro rok 2010 
22. dubna 2009 rozeslalo ústředí ČSTV výzvu k zaslání podkladů pro sestavení Investičního 
programu ČSTV na rok 2010. Tato výzva byla TJ a SK, sdruženým v RS ČSTV Jihlava 
zprostředkována prostřednictvím webových stránek dne 22. 4. 2009. Termín předložení 
požadavků je stanoven do 31. 8. 2009. Každé RS může předložit pouze dvě žádosti. Ke 
stanovení priorit se VV vrátí na svém dalším zasedání po předložení žádostí ze strany TJ a 
SK. 
 
• Návrh na rozdělení příspěvku na údržbu pro rok 2009 
RS ČSTV Jihlava obdrželo 27 vyhovujících žádostí, v celkové výši 5 247 212,- Kč. Z tohoto 
objemu činil požadavek po RS ČSTV Jihlava 2 649 160,- Kč. Státní dotace na rok 2009, 
přidělená našemu regionálnímu sdružení činí 356 000,- Kč. 
 
Usnesení č. 6/2009 
 VV RS ČSTV Jihlava navrhuje VH RS ČSTV Jihlava ke schválení následující 
rozdělení prostředků na údržbu TVZ 2009: 
 

TJ, SK 
Konečný návrh 

2009 

TJ Sklo Bohemia A. Důl              3 500 Kč  

SK Jihlava           65 000 Kč  

TJ Dušejov 2000              3 500 Kč  

TJ Sapeli Janovice              6 500 Kč  

TJ Slavoj Polná           40 000 Kč  

TJ Podyjí Černíč              5 000 Kč  
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TJ, SK 
Konečný návrh 

2009 

TJ Hodice              5 000 Kč  

TK ČLTK Jihlava              5 000 Kč  

KVL Kostelec              3 500 Kč  

TJ Slavoj Třešť           35 000 Kč  

1. FC Batelov              6 500 Kč  

TJ Kozlov              6 500 Kč  

TJ Sokol Stonařov              6 500 Kč  

SK Telč           65 000 Kč  

TJ Družstevník V. Beranov              6 500 Kč  

TJ Ježek Rantířov              6 500 Kč  

TJ Start Jihlava           35 000 Kč  

SK Mrákotín              6 500 Kč  

TJ Mír Nadějov              3 500 Kč  

TJ Střítež              3 500 Kč  

TJ Růžená              3 500 Kč  

TJ Jiskra Dobronín              6 500 Kč  

SK Kostelec              6 500 Kč  

TJ Ždírec              3 500 Kč  

TJ Sokol Kamenice              5 000 Kč  

FC Bítovčice              6 500 Kč  

SK Buwol Metal Luka n. Jihlavou              6 500 Kč  

Celkem         356 000 Kč  

 
 
4. Informace z jednání Všesportovního kolegia kraje Vysočina 
Byla podána informace o tom, jak byla dotace roku 2008 v jednotlivých TJ a SK využita. 
Výsledek byl zapracován do materiálu pro jednání Valné hromady. Zároveň byli členové VV 
informováni o výši poskytnuté dotace pro rok 2009, která činí 484 192,- Kč. Návrh na dělení 
této dotace je rovněž uveden v materiálu pro jednání VH. 
 
5. Diskuse, závěr a usnesení 
• J. Šmrha podal informaci o plánované rekonstrukci druhého travnatého hřiště ze zdrojů 

obce 
• J. Skočdopole informoval VV o připravovaném slavnostním otevření rekonstruovaného 

areálu fotbalového hřiště, které se má uskutečnit 6. srpna 2009 
• Další diskuse byla vedena ke všem bodům jednání. 

 
V závěru předsedající RS ČSTV Jihlava poděkoval všem přítomným za účast na 

jednání. Termín dalšího jednání RVV RS ČSTV Jihlava bude v pondělí 22. 6. 2009 od 15,00 
hod.        
 
 
 

Zapsal dne 7. 5. 2009 Ing. Holub Vítězslav 


